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Protokół Nr XLIV/2018 
XLIV sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 30 sierpnia 2018 r. 
BR.0002.7.2018 
XLIV Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00  Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Łępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17  osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły uwagi 
do protokołu XLIII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 28 czerwca 2018 r.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1. 

Protokół XLIV sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia  28 czerwca 2018 r. został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o wnioski i uwagi do porządku 
obrad. 
Starosta W. Strażewicz, w imieniu Zarządu, postawił wniosek o zdjęcie z porządku 
obrad punktu 11: Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami Powiatu Giżyckiego. 
W uzasadnieniu powiedział, iż na posiedzeniach komisji pojawiły się różne wątpliwości co do 
zapisów w projekcie uchwały, wobec czego Zarząd postanowił przepracować treść uchwały 
i prawdopodobnie w przyszłym miesiącu skierować ponownie pod obrady Rady Powiatu. 
Innych wniosków i uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała wniosek Starosty pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek obrad XLIV sesji: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XLIII sesji z dnia 28 czerwca 2018 r.    
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja o stanie przygotowania szkół i placówek oświatowych Powiatu 

Giżyckiego do nowego roku szkolnego z uwzględnieniem skutków zmian w ustawie 
o systemie oświaty. 

7. Informacja na temat funkcjonowania Powiatu Giżyckiego w stowarzyszeniach 
i związkach oraz wywiązywanie się z porozumień i umów partnerskich  i porozumień 
w okresie:  2017 - I połowa 2018. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Giżycko publicznego 
zadania własnego z zakresu sportu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Miejskiej Giżycko zadania 
w zakresie kultury fizycznej, turystyki i sportu polegającego na organizacji 
i prowadzeniu szkoleń sportowych w zakresie żeglarstwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Giżyckiego. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2018 – 2033. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2018.   
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu: 

1) Przyjęliśmy informację o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 
bieżącego roku. Wyniki za półrocze nie wskazują zagrożeń w realizacji całorocznego 
budżetu.  

2) Powodzeniem zakończył się przetarg na sprzedaż działek przy ul. Al. 1 Maja o łącznej 
powierzchni nieco ponad 1,5 ha. Cena wywoławcza została ustalona na kwotę 5. 200 
tys. zł. Do licytacji przystąpił jeden kontrahent, który w rezultacie wylicytował działki 
za sumę 5.252 tys. zł + VAT. Ponieważ Powiat nabył nieruchomość od Skarbu 
Państwa koniecznością było zawarcie warunkowej umowy sprzedaży. Ostateczne 
zawarcie transakcji powinno nastąpić w październiku. 

3) Tegoroczne dożynki powiatowo-gminne zostaną zorganizowane 8 września 
w Kruklankach, początek o godz. 14.00. 

4) Jak dotychczas decyzje o przeznaczeniu środków na wspólne zakupy sprzętu 
medycznego podjęły: Miasto Giżycko, Gmina Giżycko oraz Gmina Kruklanki – to 
stanowi 239.670 zł. Z zaplanowanej w budżecie powiatu kwoty 150 tys. zł 106.764 zł 
zostanie przeznaczona na zakup i montaż oczyszczalni ścieków dla oddziału 
zakaźnego. Pozostała kwota 43 tys. zł zostanie przeznaczona na wspólny zakup 
sprzętu. W sumie będzie to kwota 283 tys. zł plus 34.400 z Miasta i Gminy Ryn, co 
daje razem 317 tys. zł. 

5) Regionalna Izba Obrachunkowa uwzględniła w całości skargę powiatu Giżyckiego na 
rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie badania zgodności z prawem uchwały Rady 
Powiatu wXLI.257.2018 sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
uchylając swoją uchwałę Nr 212/18  i wniosła o umorzenie postępowania – dotyczyło 
to zadania pn. „pomoc finansowa dla Gminy Miejskiej Giżycko na stworzenie 
i bieżące utrzymywanie oferty szkoleniowo-sportowej w zakresie żeglarstwa.” 

6) Strata szpitala giżyckiego za czerwiec wyniosła 1.900 tys. zł. 
 
Informacje edukacyjne: 

1) Kończy się realizacja przez Powiatowy Zespół Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych  
projektu „Wysoka jakość kształcenia zawodowego  w Powiecie Giżyckim we 
współpracy   z przedsiębiorcami” z  RPO, w ramach którego wyremontowano dużą 
część budynku Zespołu Szkół Elektronicznych i Informatycznych i zakupiono 
nowoczesne wyposażenie pracowni zawodowych. Jutro, 31 sierpnia, w ZSEiI odbędzie 
się konferencja podsumowująca projekt. 

2) W ramach projektu Sąsiedzka wymiana doświadczeń i umiejętności zawodowych     
z Programu Litwa- Polska realizowanego przez ZSEiI wykonano prace remontowe              
w budynku siłowni szkolnej ( ocieplenie, elewacja). 

3) W ramach projektu Oswoić autyzm, realizowanego z programu Litwa- Polska przez 
Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji, zakończono zagospodarowanie terenu za 
budynkiem Poradni, na którym powstanie ogród terapeutyczny. 

4) W wyniku przeprowadzonych przetargów (Urząd Marszałkowski wyraził zgodę na 
przedłużenie projektu o rok)  podpisane zostały umowy na termomodernizację 
budynków: 
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- sala gimnastyczna II LO, termin wykonania pracy 14.12.2018 r., wykonawca firma Pana 
Dariusza Raubo - usługi dźwigowe i ogólnobudowlane z Jeziorka koło Rynu, 
 - budynek II LO, termin wykonania pracy 13.09.2019 r., wykonawca firma Pana Dariusza      
Raubo - usługi dźwigowe i ogólnobudowlane  z Jeziorka koło Rynu,            
- budynek sali gimnastycznej ZSEiI- generalny remont sali, termin wykonania pracy 
30.06.2019 , wykonawca firma Rembud   Pana Ryszarda Chodnickiego z Giżycka  
(umowa zostanie podpisana jutro). 
Kwota przeznaczona w projekcie na prace budowlane  - 3.120.244,30 zł 
Ceny zawarte w ofertach przetargowych –  3.155.000,50 zł. 
 

W Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym wykonano windę (wartość 199.000 zł, 
dofinansowanie z PFRON 45.730 zł), wykonano też prace związane z naprawą dachu na I LO 
(wartość prac 121.000 zł). W szkołach i placówkach oświatowych wykonano też wiele innych  
wiele prac remontowych (informacja w materiale dotyczącym przygotowania szkół do 
nowego roku szkolnego). 
      
 W okresie wakacyjnym rozpoczęła się realizacja nowych projektów:   

• Centrum Kształceniu Zawodowego i Ustawicznego 
Okres realizacji: 01.07.2018-30.06.2021 
Tytuł projektu: „Stawiamy na turystykę Warmii i Mazur” 
Wartość ogółem: 1 962 471,60 zł 
Dofinansowanie: 1 766 224,44 zł 
Wkład własny: 10% 
Regionalny Program Operacyjny Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

• II LO 
Okres realizacji projektu: od: 1.08.2018 do 31.07.2018 
Tytuł projektu: Podniesienie jakości oferty edukacyjnej ukierunkowanej na rozwój 
kompetencji kluczowych uczniów z obszaru Krainy Wielkich Jezior Mazurskich :Powiat 
Giżycki  
Wartość ogółem: 622 112,17 zł 
dofinansowanie: 586 212,17 zł 
Wkład własny: 5,77% 
Regionalny Program Operacyjny Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

• I LO 
Okres realizacji projektu: od: 1.06.2018 do 31.05.2018 
Tytuł projektu: „Kompetentny nauczyciel – kompetentny uczeń” 
Wartość ogółem: 23 498 Euro z Programu Erasmus + 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do sprawozdania 

Zarządu. 

J. Łożyński zapytał, czy jest możliwe, że na planowanej na wrzesień sprawie sądowej 
z Grupą Nowy Szpital, będzie ogłoszenie orzeczenia, zapytał dlaczego sprawa się tak długo 
ciągnie. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że nie potrafi odpowiedzieć, sąd jest niezawisły, 
mamy nadzieję, że 17 września zostaną przesłuchani świadkowie, zapewne wyrok nie 
zostanie ogłoszony na tej samej rozprawie, dopiero na następnej, ale zawsze mogą pojawić się 
wnioski stron.  
J. Łożyński zapytał jak zakończył się konkurs na zarządzanie szpitalem, czy Starosta ma 
wpływ opiniodawczy na wybór kandydata. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że P. Biała za pośrednictwem firmy rekruterskiej 
prosiła o wyłonienie kandydatów na zarządzanie szpitalem, jest 5 kandydatów, trwają 
rozmowy – wczoraj z 2 kandydatami i dzisiaj z dwoma. Zaprosiła do uczestnictwa 
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w rozmowach lekarza T. Przymorskiego, Burmistrza Iwaszkiewicza, Starostę. Trudno 
abyśmy rekrutowali, gdy nie mamy wpływu na zarządzanie funkcjonowania spółki. 
H. Sarul powiedziała, że taki sposób służy do podzielenia odpowiedzialności, dodała, że 
przestrzega i prosi o ostrożność. 
Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 4. punkt obrad. 

 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
M. Kaczorowska zgłosiła dwie sprawy: 
1) powiedziała, że most obrotowy zamykany jest dla ruchu kołowego w godz. 20.35 – 21.15, 
wczoraj w tych godzinach przemierzała kanał kładką, ale bała się, gdyż kładka nie jest 
oświetlona, takie obawy zgłosiła jej także giżycczanka, która pracuje do 20.00 i codziennie 
musi pokonywać tę trasę i boi się codziennie, gdyż jest ciemno i niebezpiecznie. Radna prosi, 
aby  dostosować godziny otwierania mostu dla żeglarzy do pory zapadania zmroku. 
2) zwróciła się do Policji o przeprowadzenie akcji „rower” – rowerzyści jeżdżą chodnikiem, 
po pasach, nie patrzą na przechodniów, ostatnio na SOR przywieziono 6 – letnie dziecko 
potrącone przez rowerzystę. Jeśli Policja zrobi taką akcję, informacja pójdzie w eter. 
L. Należyty powiedziała, że jutro statki mają ostatnie przejście do godz. 21.00. Dodała, iż 
w przyszłym roku trzeba zrobić wcześniejsze godziny zaczynając już od 20 sierpnia. 
Podziękowała za zlikwidowanie przejścia dla pieszych przy Zameczku, powiedziała, że trzeba 
też zlikwidować pasy  zaraz za mostem, gdyż kierowcy muszą zatrzymywać się na moście, 
przez co niszczą most. Poparła słowa radnej M. Kaczorowskiej na temat rowerzystów, 
zwróciła uwagę, że jest to istny „terroryzm”  rowerowy, rowerzyści nie stosują się do żadnych 
znaków drogowych, akcja szkoleniowa w szkołach jest bardzo potrzebna. 
H. Dadełło poparł pomysł akcji szkoleniowej dla rowerzystów w szkołach. Zapytał, czy 
istnieje możliwość badania zdrowotności drzew przydrożnych i czy ktoś robi przeglądy tych 
drzew. Drzewa są coraz starsze, zagrażają bezpieczeństwu, dodał, że niedawno z powodu 
zawalenia się drzewa był wypadek samochodowy na trasie Ruda – Kąp. 
J. Łożyński powiedział, że udało się wyłonić wykonawcę do termomodernizacji budynków 
oświatowych i zapytał: 
1) w jaki sposób rozwiązano problem nauki w tych szkołach na czas remontu; 
2) jakie  działania rekompensujące podjęto dla dzieci za te niedogodności. 
Starosta odpowiedział, że ta godzina dłużej dla przeprawy wodnej była spowodowana 
remontem Kanału Mazurskiego, potem nie będzie takiej potrzeby, jutro jest ostatni dzień. 
Co roku jesienią odbywa się  ocena funkcjonowania mostu i ustalanie nowych godzin na 
przyszły rok. Co do terroryzmu rowerowego – przekazuje temat Policji. Jeśli chodzi o drzewa  
przy drogach to mamy ciągłą walkę z ekologami, jednakże drzewa przy naszych drogach 
powiatowych mają coroczne przeglądy i bieżącą wycinkę i przycinkę. Remonty szkolne będą 
na dwóch salach gimnastycznych i budynku II LO. Sale gimnastyczne to będą place budowy, 
na spotkaniu z dyrektorami szkół ustalono umożliwienie korzystania z sal w  innych szkołach 
oraz w siłowni. Dyrektor II LO nie skorzystała z oferty przeniesienia szkoły do innej szkoły 
i organizuje  naukę w szkole zamykając kwartały remontowane, proces dydaktyczny będzie 
odbywał się więc bez przeszkód. 
 
O godz. 15.40 na obrady przybył Wicestarosta M. Drzażdżewski, obradowało od tej pory 15 

radnych. 

 
J. Łożyński zapytał dlaczego proces planowania inwestycji remontowych w szkołach jest 
oderwany od kalendarza roku szkolnego, przedstawione kryteria wyłonienia wykonawcy 
remontu są charakterystyczne dla procesu inwestycyjnego remontu drogi, budowy chodnika, 
a nie jest uwzględnione kalendarium roku szkolnego. Dlaczego te kryteria nie uwzględniają 
przerwy wakacyjnej, podczas której zasadniczą część prac można było by wykonać? Uważa, 
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że nie jest to zbyt prawidłowe postępowanie. Zapytał, czy Starosta nie uważa, że 
w przyszłości powinniśmy zmienić przygotowywanie przetargów remontu placówek 
edukacyjnych w powiecie. 
Starosta W. Strażewicz  powiedział, że próbowaliśmy remonty robić latem, ale nie 
zdołaliśmy wyłonić wykonawcy. Dopiero wydłużenie przez Urząd Marszałkowski terminu 
wykonania remontu spowodowało, że udało się znaleźć wykonawcę. Dzisiaj jest rynek 
wykonawców. Znając operatywność dyrektorki II LO - Ewy Downar jesteśmy spokojni, że 
proces edukacyjny nie zostanie zakłócony. Wszystkie trzy zadania będą wykonane w tym 
roku.   
J. Łożyński  powiedział, że  były kryteria zamawiającego wyłaniające wykonawcę. 
W tych kryteriach jest określony termin wykonania zamówienia. Kryterium to jest 
zdefiniowane w ten sposób, że wykonanie zamówienia do 30 czerwca premiowane jest 
najwyższą liczbą punktów,  do 13 września  jest o 10 punktów mniej, a do 15 października 
jest 0 punktów. A więc przygotowujący tę ofertę nie brał pod uwagę faktu, że gros prac 
można było wykonać w okresie wakacyjnym i ten termin można było premiować najwyższą 
punktacją. 
M. Czopińska – dyrektor Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych 
powiedziała, że przy kryterium 60% stanowiła cena, 40% pozostałe warunki (czas, liczba 
młodocianych, za które tez można było dostać punkty itd.). Dla nas najważniejsza była cena, 
gdyż większych środków nie mieliśmy, przedsiębiorcy nie ukrywali, że przystąpią do 
przetargu, gdy terminy będą dłuższe. Ustalaliśmy różne terminy wykonania były one różnie 
premiowane. Bardzo dokładnie obserwowaliśmy jak przeprowadzano remonty w szkołach 
miejskich w czasie roku szkolnego – skorzystaliśmy z ich doświadczenia.    
L. Należyty powiedziała, że  ten sposób spowodował, że szybciej mogła wygrać przetarg 
firma, która zrobi remont do 30 czerwca, niż do 30 września. 
M. Czopińska odpowiedziała, że to było świadome, kończąc remont w czerwcu mamy 2 
miesiące na posprzątanie. 
J Łożyński zapytał o postęp prac w przygotowaniu programu ochrony środowiska i złożył 
wniosek do Zarządu, w imieniu grupy radnych, o budowę sali gimnastyczno-rehabilitacyjnej, 
poprosił, aby zaplanować to w budżecie. 
Starosta W. Strażewicz  powiedział, że wniosek zostanie rozpatrzony przy tworzeniu 
projektu budżetu na 2019 r.  
Jerzy Bujno – naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska w Starostwie odpowiedział, że prace 
nad programem trwają, spróbujemy dotrzymać terminu.  
Innych wniosków i zapytań nie zgłoszono.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję w punkcie: Wolne wnioski i zapytania  

radnych. 

 
Ad. 6. Informacja o stanie przygotowania szkół i placówek oświatowych Powiatu 
Giżyckiego do nowego roku szkolnego z uwzględnieniem skutków zmian w ustawie 

o systemie oświaty. 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do przedstawionej 

Informacji.  

Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
nie zgłaszając uwag. 
 
Ad. 7. Informacja na temat funkcjonowania Powiatu Giżyckiego w stowarzyszeniach 

i związkach oraz wywiązywanie się z porozumień i umów partnerskich  i porozumień w 
okresie:  2017 - I połowa 2018. 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do przedstawionej 

Informacji.  

Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 

nie zgłaszając uwag. 
   
Ad. 8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 r.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zmiana uchwały Nr XXXIX.250.2018 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 22 lutego 2018 r. 
w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2018 r., (zm. uchwała nr XLIII.265.2018 z 28 czerwca 2018 r.) 
związana jest  z dnia 2 lipca 2018r.,  o dokonaniu przez PFRON kolejnego podziału środków 
dla samorządów powiatowych w roku 2018. W związku z powyższym podziałem zwiększyło 
się dofinansowanie kosztów rocznego pobytu uczestnika WTZ. W związku z tym, po 
zasięgnięciu opinii Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych, dokonuje się 
zwiększenia w dziale dofinansowanie kosztów działania warsztatów terapii zajęciowej oraz 
o 1 zł w dziale zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 
pomocnicze. Końcowy podział środków obrazuje poniższa tabela: 
 

§ 1 
Przyjmuje się do realizacji w 2018r. następujące zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej 
L.p 

                  Nazwa zadania  Plan  2018 zmiany Po zmianach 

1. Finansowanie  wydatków  na instrumenty 
i usługi rynku pracy na rzecz osób 
niepełnosprawnych poszukujących pracy i nie 
pozostających w zatrudnieniu   (art. 11) - 
stypendia z tytułu stażu oraz szkoleń, zwrot 
kosztów dojazdów na staże i szkolenia, 
badania lekarskie: staże, szkolenia, dotacje 

64.420  0 64.420 

 

2. Finansowanie kosztów szkolenia 
i przekwalifikowania zawodowego osób 
niepełnosprawnych (art.40) - zlecenie usługi 
szkoleniowej 

2.580 0 2.580 

Razem środki finansowe na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej 

67.000 0 67.000 

 

4. Dofinansowanie kosztów działania warsztatów 
terapii zajęciowej  

799.800,00 

 

+ 30.000 829.800,00 

5. Dofinansowanie uczestnictwa osób 
niepełnosprawnych i ich opiekunów w 
turnusach rehabilitacyjnych  

90.000 

 

0 90.000 
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6. Dofinansowanie likwidacji barier 
architektonicznych,  
w komunikowaniu się i technicznych, 
w związku z indywidualnymi potrzebami osób 
niepełnosprawnych 
 

130.000 0 130.000 

7. Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji 
i turystyki osób  niepełnosprawnych  

5.000,00 0 5.000,00 

8. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne 
i środki pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnych 

552.202 + 1 552.203 

Razem środki finansowe na zadanie z zakresu 

rehabilitacji społecznej 

1.577.002 + 30.001 1.607.003 

 OGÓŁEM 1.644.002  + 30.001 1.674.003 

  
Radni zostali zapoznani z pozytywną opinią Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych z dnia 16 lipca 2018 r. w sprawie proponowanego podziału środków – 
załącznik nr 5 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie.  
Uchwała Nr XLIV.271 zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 r. została 
podjęta – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Giżycko publicznego 

zadania własnego z zakresu sportu. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Podjęcie niniejszej uchwały związane jest z likwidacją z dniem 31 sierpnia 2018 roku zespołu 
placówek oświatowo – wychowawczych pod nazwą Międzyszkolna Baza Sportów Wodnych 
z siedzibą w Giżycku - powiatowej jednostki organizacyjnej wykonującej zadania z zakresu 
szkolenia żeglarskiego. W związku z powyższym Gmina Miejska Giżycko zadeklarowała 
przejęcie publicznego zadania własnego powiatu z zakresu kultury fizycznej i turystyki, 
polegającego na organizacji i prowadzeniu ośrodka szkoleniowo – sportowego w zakresie 
żeglarstwa, stwarzającego możliwości rozwoju członków lokalnej społeczności 
zainteresowanych uprawianiem tej dyscypliny sportu. Przekazanie powyższego zadania 
nastąpi na podstawie porozumienia zawartego pomiędzy Zarządem Powiatu w Giżycku 
a Gminą Miejską Giżycko, które oprócz zasad organizacji i prowadzenia przez Gminę 
ośrodka żeglarskiego, określi w szczególności wielkość środków finansowych wniesionych 
przez Powiat niezbędnych do realizacji niniejszego zadania, w oparciu o art. 27 ust. 2 ustawy 
o sporcie (Dz. U. z 2018 r, poz. 1263).   
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie.  
Uchwała Nr XLIV.272.218 w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Giżycko 
publicznego zadania własnego z zakresu sportu została podjęta - stanowi załącznik nr 7 
do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Miejskiej Giżycko zadania 
w zakresie kultury fizycznej, turystyki i sportu polegającego na organizacji 

i prowadzeniu szkoleń sportowych w zakresie żeglarstwa. 
J. Łożyński powiedział, że intencja tej uchwały jest tożsama z uchwałą  XLIV.272.2018, 
radni – autorzy projektu tej uchwały osiągnęli swój cel polegający na tym, żeby Powiat 
wspólnie z Miastem prowadził szkolenia żeglarskie dla dzieci i młodzieży. Wobec 
powyższego wnioskuje o niegłosowanie tego projektu uchwały i zdjęcie tego punktu z 

porządku obrad. 
Rady Powiatu poddała pod głosowanie wniosek o wykreślenie punktu 10.  z porządku obrad  . 

Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Punkt 10 został wykreślony z porządku obrad. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Giżyckiego. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 

Na podstawie art.12 pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r o samorządzie powiatowym do 
wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy uchwalanie statutu powiatu, w tym 
dokonywanie jego zmian. W związku z wprowadzeniem istotnych zmian do ustawy 
o samorządzie powiatowym ustawą z dnia 11 stycznia 2018 r  o zmianie niektórych ustaw w 
celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania 
niektórych organów publicznych(2018r, poz.130) należało wprowadzić zmiany do statutu 
powiatu. 
Zaproponowane zmiany dotyczą: 
− wprowadzenia do statutu nowej Komisji - Skarg, Wniosków i Petycji oraz zasad i trybu 

jej działania. Wyłączenia z Komisji Rewizyjnej rozpatrywania postępowań skargowych 
i włączenia ich do nowej Komisji; 

− włączenia do zadań Rady nowej kompetencji rozpatrywanie raportu o stanie powiatu oraz 
podejmowanie uchwał w sprawie udzielenia lub nieudzielenia  wotum zaufania dla 
zarządu z tego tytułu; 

− możliwości wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały zgłoszonej przez klub 
radnych; 

− skreślenia ze statutu zapisu § 27 ust.5 dotyczącego ograniczenia członkostwa radnych do 
dwóch komisji; 

− uzupełnienia w § 27 w ust.6 zapisu o wyborze zastępcy Przewodniczącego Komisji; 
− skreślenia zapisu, iż przy głosowaniach w Komisjach Rady przy równej liczbie głosów 

liczy się głos Przewodniczącego Komisji; 
− możliwości przekazywania materiałów Radnym na sesje Rady za pośrednictwem środków 

komunikacji elektronicznej; 
− zmienionej procedury rozpatrywania interpelacji i zapytań Radnych (składane na piśmie 

na ręce Przewodniczącego Rady); 
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− wprowadzenia do statutu nowej instytucji dotyczącej wnoszenia inicjatyw obywatelskich, 

uchwałodawczych; 
− nowych zasad głosowania jawnego za pomocą urządzeń technicznych umożliwiających 

przeprowadzenie głosowania imiennego, którego wyniki  niezwłocznie zamieszcza się na 
BIP- e i stronie Starostwa; 

− zmiany trwania kadencji Rady z 4 lat na 5 lat.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Starosta W. Strażewicz, w imieniu Zarządu Powiatu, poprosił o wprowadzenie dwóch 
autopoprawek: 

1) w § 32 dodany ust. 1a otrzymuje brzmienie: „Radny może przyjmować 
mieszkańców powiatu w siedzibie Starostwa Powiatowego.” 

2) w § 26c pkt 11  na końcu  ostatniego zdania dodaje się: „ w formie projektu 
uchwały wraz uzasadnieniem.”  

Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu oraz Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
zapoznały się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie.  
Uchwała Nr XLIV.273.2018 w sprawie zmiany Statutu Powiatu Giżyckiego została 

podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2018 – 2033. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Zmiany uchwały w sprawie WPF spowodowane są aktualizacją załącznika dotyczącego 
przedsięwzięć:  

1) w zakresie projektu pn. „Zwiększenie efektywności energetycznej budynków 
edukacyjnych Powiatu Giżyckiego” w związku z wydłużeniem okresu realizacji 
z 2018 r. na lata 2018-2019, 

2) w związku z realizacją przez I LO nowego projektu pn. „Kompetentny nauczyciel – 
kompetentny uczeń”. Projekt realizowany będzie w I LO i dotyczy wyjazdu 8 
nauczycieli ba kursy językowe do Irlandii, Austrii, Anglii i na Maltę. Planowane 
dofinansowanie z programu Erasmus+ wyniesie łącznie 102.525 zł (100%). 

3) w związku z udzieleniem Gminie Miejskiej Giżycko pomocy finansowej na 
organizację i prowadzenie ośrodka szkoleniowo-sportowego w zakresie żeglarstwa” 
(po 200 tys. zł w latach 2020-2029 – łącznie 1.800 tys. zł).   

Ponadto aktualizuje się załącznik pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa” w zakresie 
wynikającym ze zmian budżetu Powiatu na rok 2018.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
Uchwała Nr XLIV.274.2018 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2018 – 2033 została podjęta – stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu. 
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Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2018.   
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Dochody: 
Rozdz.60095 – zmiana dotyczy zapisania w prawidłowej podziałce klasyfikacji budżetowej 
dochodów stanowiących wkład własny gmin: Giżycko i Miłki na realizację projektu pn. 
„Mazurska pętla rowerowa” 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.60014: 

1. z uwagi na planowany zakres prac do wykonania dokonuje się zmiany kategorii 
zadania remontowego na zadanie inwestycyjne pn. „Remont dr.pow.1728N gr. pow.-
Sterławki Wlk.-Jeziorko-Tros w m. Jeziorko” z przewidywanym dofinansowaniem z 
Gminy Ryn w kwocie 150.000 zł (wkład własny powiatu: 150.000 zł), 

2. dotyczy zwiększenia udziału Gminy Miejskiej Giżycko w dofinansowaniu zadania pn. 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 4467N (ul. Traugutta w Giżycku na odcinku od Al. 
1 Maja do ul. Pionierskiej)” o kwotę 50.000 zł (łącznie 550.000 zł) oraz udział 
Powiatu o kwotę 400.000 zł (łącznie 850.000 zł). 

Rozdz.75020, § 2440 (dochody) /rozdz.75020 § 4210 i rozdz.75411 § 2300 (wydatki) 
W związku z brakiem dofinansowania ze strony Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska zakupu sześciu kompletów aparatów powietrznych z maskami na potrzeby 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, o które ubiegał się Powiat Giżycki, 
planuje się zakup trzech kompletów. Na ten cel przeznacza się zabezpieczony pierwotnie 
wkład własny Powiatu w kwocie 10.500 zł. Zakup przeprowadzony zostanie poprzez Fundusz 
Wsparcia PSP.     
Rozdz.80120: dotyczy zmiany realizacji projektu pn. „Zwiększenie efektywności 
energetycznej budynków edukacyjnych Powiatu Giżyckiego” z 2018 r. na lata 2018-2019. 
Rozdz.80146: dotyczy realizacji nowego projektu pn. „Kompetentny nauczyciel – 
kompetentny uczeń”. Projekt realizowany będzie w I LO i dotyczy wyjazdu 8 nauczycieli na 
kursy językowe do Irlandii, Austrii, Anglii i na Maltę. Planowane dofinansowanie z programu 
Erasmus+ wyniesie łącznie 102.525 zł (100%). 
Rozdz.85417: zmian planów dochodów i wydatków dokonuje się w związku z uzyskaniem 
przez Międzyszkolną Bazę Sportów Wodnych dochodów z tytułu odszkodowań za szkody 
powstałe z powodu zalania pomieszczeń oraz szkodzenia pomostów oraz w związku z 
włączeniem z dniem 1 września 2018 r. do Zespołu Szkół Zawodowych w Giżycku 
Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Rynie. Ponadto dokonuje się przesunięć między 
paragrafami w celu zabezpieczenia środków na wypłaty odpraw w związku z likwidacją 
Bazy. 
Rozdz.80102 – zmiana dotyczy zadania polegającego na budowie windy w budynku SOSW/. 
W związku z tym, iż jest ono częściowo opłacone bezpośrednio ze środków PFRON należy 
skorygować in minus plan dochodów i wydatków o kwotę planowaną kwotę dofinansowania 
(45.730 zł). 
Rozdz.71012 – zmiana planu dochodów i wydatków dotyczy zadania pn. „Zintegrowana 
informacja geodezyjno-kartograficzna Powiatu Giżyckiego” i wynika z podziału kosztów na 
kwalifikowane i niekwalifikowane. 
 Wydatki: 
Rozdz.75075 – dotyczy przesunięć środków pomiędzy paragrafami w celu sfinansowania 
umów zlecenia w Centrum Promocji i Informacji Turystycznej. 
Rozdz.85311 – dotyczy zwiększenia planu dotacji dla Warsztatów Terapii Zajęciowej w 
Giżycku o kwotę 320 zł (do kwoty 55.320 zł) oraz w Rynie o kwotę 180 zł (do kwoty 36.880 
zł). Zmiana ta jest skutkiem otrzymania dodatkowych środków z PFRON na dofinansowanie 
kosztów pobytu uczestników a udział Powiatu wynosi 10%.   
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Rozdz.85421 - dotyczy przesunięć środków pomiędzy paragrafami w celu sfinansowania 
kosztów sądowych i kosztów zastępstwa procesowego w Młodzieżowym Ośrodku 
Socjoterapii w sprawach o zapłatę należności. 
 Ponadto:  

1. W związku ze zmianą ustawy o samorządzie powiatowym obligującą samorządy do 
zapewnienia głosowania jawnego na sesjach za pomocą urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie imiennego głosowania oraz transmitowania i utrwalania 
obrad sesji za pomocą urządzeń  rejestrujących obraz i dźwięk w załączniku pn. 
„Zadania inwestycyjne (roczne i wieloletnie) przewidziane do realizacji w 2018 r., po 
zmianach (w zł)” w rozdz.75020 wprowadza się to zadanie. Środki w kwocie 
20.000 zł pochodzą z nadwyżki powstałej w zadaniu pn. „Zakup regałów 
archiwalnych przesuwnych”. 

2. aktualizuje się „Plany finansowe wydzielonych rachunków dochodów jednostek 
prowadzących działalność określoną w ustawie Prawo oświatowe  na rok 2018 po 
zmianach (w zł)” w związku z włączeniem z dniem 1 września 2018 r. do Zespołu 
Szkół Zawodowych w Giżycku Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Rynie” 
(rozdz.85417 – 21.000 zł). 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych oraz Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
Uchwała Nr XLIV.275.2018  w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 

2018 została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   
 
Ad. 14. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała: 

1) Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego Departament Ochrony Zabytków  
wiadomości przysłało pismo z informacją dla Rady Powiatu, iż przyznało Parafii 
Rzymskokatolickiej w Rydzewie dotację 200.000 zł na I etap remontu kościoła. 
Całkowity koszt remontu to 400.000 zł. 

2) Wojewoda W-M w rozstrzygnięciu nadzorczym stwierdził nieważność uchwały Nr 
XLII.260.2018 Rady Powiatu w Giżycku z 29 maja 2018 r. w sprawie określenia 
zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć nauczycieli w części dotyczącej : § 3,§ 4,§ 5. 

3) Zarząd Powiatu przekazał wyciąg z protokołu nr 65.2018 w sprawie dotyczącej 
zakupu drona na potrzeby Policji. 

4) Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie uchwałą Nr 0102-294/18 uwzględniła 
w całości skargę Powiatu Giżyckiego na rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie badania 
zgodności z prawem uchwały Nr XLI.257 Rady Powiatu w Giżycku w sprawie 
dokonania zmian w WPF , uchyliła swoją uchwałę Nr 212/18 umorzyła postępowanie. 

5) W dniu dzisiejszym przekazano radnym  Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania 
budżetu za I półrocze 2018. 

6) Następna sesja odbędzie się 27 września, a ostatnia 18 października i na ten dzień 
Komisje winny złożyć sprawozdania ze swojej działalności. 

7) Oświadczenia majątkowe należy złożyć najpóźniej 17 września ze stanem na dzień 16 
września. 

Innych spraw nie zgłoszono. 
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Ad. 15. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania porządku sesji o godz. 16.20 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 
obrady.   
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 

 
Barbara Mikołajczyk                    Monika Łępicka-Gij  


